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Status for spørsmål og oversendingsforslag i Utval for miljø og samferdsel per mai 
2017 
 
 
Møte Spørsmål og oversendingsforslag i valperioden 2015-

2019 
Forventa 
svar til 
MISA 

Svar til utval for 
miljø og samferdsel 

01.12.2016 Rasmus Laupsa Rasmussen stilte spørsmål om dei 
sanitære forholda for bussjåførane i Hordaland, og viste til 
ulike oppslag i media  

Mai  

15.03.2017 Rasmus Laupsa Rasmussen stilte spørsmål om klager på 
sanntidsinformasjonssystemet. 

Mai RS -/17 til MISA 
10.05.2017 

15.03.2017 Atle Kvåle stilte spørsmål om verdikort på ferje. Mai  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


